
DAVOR VALENTINČIČ JE PREDSTAVIL ČLANE IN USMERITVE IZVRŠNEGA SVETA

Ohraniti izkušnje, nadaljevati delo in ga obogatiti!
Čeprav je novoizvoljeni predsednik izvršnega

sveta razmeroma podrobno predstavil program-
ske usmeritve občinskega izvršnega sveta že na
prvem skupščinskem zasedanju, je smatral za
primerno, da kot mandatar za seslavo izvršnega
sveta nekatera izhodišča o delu izvršnega sveta
še posebej poudari

IS za 21. stoletje
Tako je ob predstavitvi izvršnega sveta pove-

dal, da njegovo število ostaia enako kot v prejš-
njem sestavu, dejansko pa gre za člana manj, saj

tijsko ali gozdarsko dejavnost.
V času nastopa tega štiriletnega mandatnega

obdobja so pred izvršnim svetom razne naloge
in sicer spremembe in dopolnitve plana prostor-
skega urejanja za tekoče srednjeročno obdobje,
priprava naslednjega srednjeročnega plana in
preveritev usmeritev dolgoročnega plana. Pre-
dočiti in uveljaviti bodo morali zahteve naše
ozemeljsko velike in deficitarno komunalno
opremljene občine, ki je kot največja od ljub-
Ijanskih zatečena s slabim stanjem komunalnih
naprav. Zatorej bo prioritetna naloga zmanjša-

PREDSTOJNIKI UPRAVNIH ORGANOV
Predsednica komiteja za družbeno planiranje in gospodarstvo in komiteja za kmetijstvo,

gozdarstvo in preskrbo: Tatjana Brank
Predsednica komiteja za družbene dejavnosti: Francka Trobec
Predsednik komiteja za urejanje prostora in varstvo okolja: Egon Breitenberger
Sekretar sekretariata za ljudsko obrambo: Sašo Golobič
Sekretarka sekretariata za občo upravo: Breda Čižmek
Direktor uprave za družbene prihodke: Džordže Petrovski

je sedaj član IS tudi direktor uprave za družbene
prihodke. -Tretjino članov bo v trinajstčlanskem
izvršnem svetu opravljala zadolžitve neprofesi-
onalno, kar nenavsezadnje pomeni tudi manj
sredstev. Po starosti je sestava izvršnega sveta
precej homogena - saj je povprečna starost 40
let. Torej IS za 21. stoletje.

Največja teža pri delu IS bo dana prostorski
problematiki glede na pristojnosti občine, njeno
velikost in specifičnosti ter še posebej gledano
na izredno občutljivost teh vprašanj v naši obči-
ni. Ta je za neposredno delo na tem področju
predlagal štiri člane (Egon Breitenberger, An-
drej Slatnar, Peter Černigoj, Damjan Dolinar),
v ta del pa se bo vključeval tudi član IS za
vprašanja kmetijstva, saj gre pri skoraj vseh
posegih v prostor za gradnjo na zemljiščih, ki so
ali pa so bila v preteklosti uporabljena za kme-

nje razlik v komunalni infrastrukturi in drugih
oblikah standarda.

Do Ljubljane, ki ima denar bomo
nepopustljivi, ker imamo prav!

S stališči člana IS za kmetijstvo (Jernej Rihar)
si bomo pridobili pristnejšo sliko o tem, kaj naše
kmete najbolj žuli in kje pričakujejo od izvršne-
ga sveta pomoč.

Seveda pa najtežje preizkušnje čakajo izvršni
svet na področju gospodarstva, kjer pričakuje-
mo spodbude za nov investicijski ciklus na osno-
vi ugodnejših kreditnih virov, ki so bodisi raz-
vojni skladi ali pa tudi krediti npr. EFTA,
evropska banka za nerazvite. Potrebno bo pri-
dobiti točnejše informacije, neposredno zvezo
z viri in znanje za pridobitev kredita. Na tem
področju in v drobnem gospodarstvu bo članica

izvršnega sveta (Tatjana Brank) lahko nudila
več pomoči. Član IS (Franc Leskovec) za po-
dročje drobnega gospodarstva in obrtnika-po-
djetnika bo imel vse možnosti uveljavljanja jas-
nih idej glede izboljšave statusa obrtnika kar se
tiče obveznosti davkov in prometnih davkov, pa
tudi glede razvojnih usmeritev tega dela gospo-
darstva, na katerega vsi veliko stavimo. Podjel-
ništvo je naš izziv.

Uprava za družbene prihodke, finance in pro-
račun (poverjena je Džordžetu Petrovskemu)
bo uveljavljala nov način obdavčevanja, status
eksperimentalne občine na tem področju, stro-
kovne presoje možnosti razbremenjevanja go-
spodarstva pa tudi premike posameznih prora-
čunskih pozicij, torej nič več avtomatičnega in-
deksiranja, temveč tanek posluh pri tehtanju
potreb in možnosti po posameznih segmentih
porabe.

S posodabljanjem in opremljanjem bo moral
nadaljevati sekretariat za občo upravo in prora-
čun (vodila ga bo Breda Čižmek), si prizadevati
za zmanjševanje števila zaposlenih ter z zagotav-
ljanjem učinkovitega dela upravnih organov, pri
čemer bo še posebna skrb namenjena organiza-
ciji in delovanju krajevnih uradov.

Področje ljudske obrambe bo področje veli-
kih konceptualnih sprememb, ki jih bomo uve-
ljavili pb podpori ustreznih sprememb zakono-
daje. Že dosedanja stališča člana IS (Sašo Golo-
bič) so bila zastavljena v tej smeri, tako, da
lahko pričakujemo zdravo in racionalno organi-
zacijo te službe.

Clanica IS za družbene dejavnosti (Francka
Trobec) bo na svojem delovnem področju imela
podobno nalogo kot člani s področja urejanja
prostora - zagotoviti ustrezen dvig družbenega
standarda na širšem območju naše občine. S po-
sluhom bo treba sprejemati in uvajati nove od-
nose v tej negospodarski sferi - od prehoda
nekaterih dejavnosti v zasebni sektor do spreje-
manja novih inovativnih načinov dela v izobra-
ževanju, varstvu in ostalih področjih.

Glede na profesionalno usmerjenost, uspo-
sobljenost za družbenoekonomski razvoj bo de-
lo podpredsednika (Stane Marn) vsestransko,
kar seveda pomeni oblikovanje strateških usme-
ritev razvoja občine tako na prostorskem kot na
družbenem in gospodarskem področju.
V svoji predstavitvi Davor Valentinčič ni omenil stran-
karske pripadnosti čJanov izvršnega sveta, saj je pri
izbiri dal prednost usposobljenosti in znanju.

Davorja Valentinčiča je pri sestavi izvršnega
sveta vodila misel, da združi vodenje in znanje
ter nove ideje in drugačne sposobnosti ter nači-
ne za izvedbo nalog - skratka namen »ohraniti
izkušnje«, nadaljevati delo in ga obogatiti. Po-
dobno bo torej tudi z našo občino, ki je po
veliko vidikih, po lepoti, po različnosti, po raz-
sežnosti, še vedno po naravni neokrnjenosti, po
ljudeh s pridnostjo in visoko intelektualno spo-
sobnostjo in podjetnostjo.

Zato ni naključje, da je ob svojem nastopu
dejal: »Ohranimo, kar je važno, da ohranimo.
Razvijajmo in pokažimo ostalim, kar imamo.
Da pa vas bodo cenili - cenimo najprej sami
sebe, našo zemljo, naše znanje in Ijudi!


